
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 26.3.2025 
kl. 17.00 – 19.00 i personalerummet  

 
Tilstede 

Skolebestyrelsen: Anna Finderup, Jan Secher Mortensen, Maria Elisabeth Nissen Jensen, Almir Mesanovic 

og Line Kastorp Kok 

Medarbejdere: Tinus Emil Møller Pedersen 

Ledelsen, Niels Møller, Denise Dandic, Peter Behnk og Inge Johanne Andersen 

 
Afbud 
Medarbejdere: Jette Dueholm Rokkjær, 

Skolebestyrelse: Inge Marie Kromann 

Elevråd:  Dina Jaghnoune 5A, Rania Jaghnoune 7B 

Ledelse: Lasse Fisker, Anne Thidemann 

Referat 
1. Godkendelse af referat og dagsorden (5 min.) 

Referat og dagsorden er blevet godkendt. 

 
2. Skolens økonomi (Peter Behnk deltager i punktet) (30 min.) 

 
- Regnskab 2024 

- Budget 2025 

- herunder omstillingsmidlerne 

 

Peter præsenterede regnskab for 2024 og budget for 2025 for skole og SFO.  

Kommentarer: Det er positivt, at der bliver skruet op for kompetencemidlerne. Kompetenceløft kan 

også tænkes internt. Der bør sikres videndeling, når medarbejdere er på kompetenceløft. Der 

tænkes også i aktionslæring i klasserne med flere voksne for at skabe deltagelsesmuligheder for alle 

elever (jævnfør kommunens vision om Bredere Børnefællesskaber). Skolebestyrelsen fremhæver, at 

det er en problematik, at folkeskolerne i Aarhus er underfinansieret trods tilførsel af ekstramidler.  

Godkendelse af budget 2025 udsættes til næste skolebestyrelsesmøde 30. april. 

 

Inge Johanne præsenterede hovedlinjerne i brugen af lokalt udmøntede omstillingsmidlerne på 

Vestergårdsskolen. Der er opbakning fra skolebestyrelsen ift. prioriteringerne. 

På skolebestyrelsesmødet d. 30.4.2025 præsenteres handleplanen for skolens økonomi – og budget 

2025 sættes på igen. 

Regnskab og budgetmateriale er udsendt separat til skolebestyrelsen før mødet. 

 

3. Meddelelser (10 min.) 

Fra forældre 

Maria Jensen har været i dialog med forældre, der har ønsket en bedre dialog med skolen omkring 

deres børn. De ønsker et bedre samarbejder. Inge Johanne er i gang med at følge op sammen med 



 
forældrene. Skolen ønsker dialogen og samarbejdet med forældre med henblik at kunne handle og 

styrke fællesskaberne på skolen. Det er er en stor del af skolens værdier. Både forældre og børn skal 

mødes med henblik på at lave aftaler, som understøtter god trivsel og læring. 

 

Fra medarbejdere 

Der har været afholdt valg til AMR i skolen og i SFO’en.  

 

Fra ledelse 

• Mandag d. 31.3.2025 har vi forældremøde vedr. klassesammenlægning på 2. årgang 

• Besøg ved direktøren for Børn & Unge mandag d. 24.3.2025. Hun var på besøg i fokusskolen og 

i en 3. klasse 

• Etablering af åben rådgivning ved PPR hver anden uge på skolen 

• Samarbejdet med Århus Ejendomme går godt med et fælles mål om, at Vestergårdsskolen 

fremstår godt både inde og ude 

• En lærer er stoppet på skolen marts 2025 og en pædagog stopper pr. 1.4.2025. 

• Skoleudviklingssamtalen blev gennemført i sidste uge sammen med Rasmus Graff, Annette 

Bjørnskov og Claus Picard, hvor vi på baggrund af data præsenterede skolens strategi mod 

bredere børnefællesskaber 

• Vi har fået en henvendelse fra UngiAarhus ift. evt. faste arbejdspladser på Vestergårdskolen. I 

hører nærmere, hvis det bliver aktuelt 

• Klargøring af karrierugen – åbent hus torsdag før påsken 

• Multibanen – vi følger op på indkøbet sammen med Indkøbsafdelingen 

 

Aftensmad (15 minutter) 

 

4. Dialog med to kandidater til kommunalvalg 2025 (30 minutter) 

Kristian Sommer & Anna Thusgård 
 

Formålet med besøget er:  
Vi har en ambition om at besøge så mange aarhusianske folkeskoler som muligt inden 
kommunalvalget for at få indblik på de udfordringer og muligheder, folkeskolen særligt i 
Aarhus står over for. 

 
Afbud fra politikerne pga. kort varsel. Vi inviterer dem på et andet tidspunkt. 

 

5. Præsentation af spørgeskemaundersøgelse blandt lærerne ved Maria (30 min.) 

Punktet er udsat. 

 

6. Evt. (5 min.) 

• Jan har klargjort loppemarkedsmateriale. Jan sender det digitalt. Inge Johanne lægger det 

efterfølgende på AULA. 

• Vi drøfter skolebestyrelsesvalgperioder på kommende møde. 

 

Niels B. Møller 

referent 

 



 
 


